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Radny Rady Miasta Kalisza

W  odpowiedzi  na  Pana  interpelację  z  dnia  13  lutego  br.,  dotyczącą  uruchomienia
dodatkowych stacji  roweru miejskiego  informuję,  że  w umowa zawarta  z  firmą Nextbike
Polska  S.A.  na  „Świadczenie  usługi  polegającej  na  uruchomieniu,  zarządzaniu  i
kompleksowej eksploatacji systemu roweru miejskiego w Kaliszu w latach 2018-2020” nie
przewiduje bezkosztowego rozszerzenia zakresu usługi o dodatkowe stacje.
Jednocześnie nadmieniam, że w budżecie na rok 2019 nie zostały zabezpieczone dodatkowe
środki na zwiększenie ilości stacji roweru miejskiego i obecnie nie ma możliwości rozbudowy
systemu o wnioskowane przez Pana trzy stacje rowerowe.
Informuję ponadto, że w przypadku pojawienia się wolnych środków finansowych, które będą
mogły być przekazane na ten cel, rozważona zostanie koncepcja rozbudowy wypożyczalni
składającej się obecnie z 30 stacji, o nowe lokalizacje.
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